



Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500 - Abu Dhabi, UAE

السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين
إدارة العمليات وأنظمة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب 54500 - أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Date: 26 March 2026

التاريخ: 26 مارس 2026

Ref: IHC/SBS-LB/469/2026

المرجع: IHC/SBS-LB/469/2026

Subject: International Holding Company PJSC (the "Company") Share Buy-back Program

الموضوع: برنامج إعادة شراء الشركة العالمية القابضة ش.م.ع ("الشركة") لأسهمها

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Pursuant to the special resolution issued by the Company's Annual General Assembly at its meeting held on 16 March, 2026, during which the Company's share buyback program of up to five billion Emirati Dirhams (the "Program") was approved, and in alignment with the approval granted to the Company by the Abu Dhabi Securities Exchange on 24 March, 2026.

استناداً إلى القرار الخاص الصادر عن الجمعية العمومية السنوية للشركة في اجتماعها المنعقد بتاريخ 16 مارس 2026، والذي تم خلاله الموافقة على برنامج إعادة شراء الشركة لأسهمها بقيمة تصل إلى خمسة مليارات درهم إماراتي (ويُشار إليه بـ"البرنامج"). وتماشياً مع الموافقة التي منحها سوق أبوظبي للأوراق المالية للشركة بتاريخ 24 مارس 2026.

We are pleased to enclose the detailed Program, together with a comprehensive list of frequently asked questions relating thereto, available in both Arabic and English.

يسرنا أن نرفق طي هذا الخطاب البرنامج التفصيلي، مرفقاً بقائمة الأسئلة الشائعة المتعلقة به، والمتاحة باللغتين العربية والإنجليزية.

We will provide you with the details of the first tranche of the program, in due course.

وسنوافيكم بالتفاصيل الخاصة بالشريحة الأولى من البرنامج في الوقت المناسب.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،


Syed Basar Shueb - Managing Director
International Holding Company P.J.S.C. • P.O. box 32619

Copy to: Capital Market Authority—Abu Dhabi, UAE

نسخة إلى: السادة/ هيئة سوق المال - أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة





الشركة العالمية القابضة ش.م.ع

برنامج إعادة شراء الأسهم

أولاً- المعلومات الأساسية:

في 13 فبراير 2026، قام مجلس إدارة الشركة العالمية القابضة ش.م.ع ("الشركة") بالموافقة على برنامج إعادة شراء بعض أسهم الشركة بقيمة تصل إلى (5.000.000.000) خمسة مليار درهم إماراتي ("البرنامج")، والذي سوف يتم تنفيذه على مدار سنة واحدة وذلك بهدف إلغاء الأسهم الذي تم إعادة شراؤها عن طريق البرنامج أو بيع تلك الأسهم مرة أخرى وفقاً للقواعد التشغيلية الخاصة بسوق أبو ظبي للأوراق المالية ("السوق") حسب ما يقرره مجلس الإدارة.

ويرجع قرار مجلس إدارة الشركة فيما يخص الموافقة على البرنامج إلى التدفق النقدي الهائل للشركة وميزانيتها العمومية الراسخة.

وعليه، سوف يتم تنفيذ البرنامج بموجب الصلاحيات الممنوحة من قبل اجتماع الجمعية العمومية للشركة المؤرخ 16 مارس 2026، والذي تمت فيه الموافقة على البرنامج مع إمكانية زيادة عدد الأسهم المشتراة بحد أقصى 10% من أسهم الشركة.

قام مجلس الإدارة والجمعية العمومية للشركة بالموافقة على البرنامج وذلك بالامتنال مع أحكام المادة رقم (221) من المرسوم بقانون اتصادي رقم (32) لسنة (2021) في شأن الشركات التجارية والقواعد التشغيلية الخاصة بالسوق الصادرة بقرار مجلس إدارة السوق رقم 2022/4 المؤرخة 3 مارس 2022.

ثانياً- شروط وأحكام البرنامج:

1. تنفيذ البرنامج

سوف يتم تنفيذ البرنامج على مدار سنة وذلك ابتداء من 30 مارس 2026 حتى 30 مارس 2027 ("فترة التنفيذ")، وسوف يتم تقسيم البرنامج إلى شرائح طوال فترة التنفيذ، كما يجوز مد فترة التنفيذ وذلك بعد موافقة السوق.

سوف يقوم مجلس إدارة الشركة بالموافقة على شرائح البرنامج على أساس شهري أو ربع سنوي، حسب ما يقرره مجلس الإدارة.

سوف يتم الإفصاح للسوق وعلى الموقع الإلكتروني للشركة عن قرار مجلس الإدارة لتنفيذ معاملات الشراء الخاصة بالبرنامج وفقاً للقواعد الإفصاح، على أن يشمل الإفصاح العدد المحدد للأسهم لكل شريحة حسب ما يتم الموافقة عليه من قبل مجلس الإدارة.

ويجوز إيقاف معاملات الشراء الخاصة بالبرنامج مؤقتاً ومواصلتها مرة أخرى في أي وقت مع الالتزام بالقواعد واللوائح وأجبة التطبيق.

وسوف يتم الإفصاح عن عمليات الشراء الخاصة بالبرنامج التي تم تنفيذها بشكل مستمر بمجرد احتمال هذه العمليات وسوف يتم نشر هذه الإفصاحات على موقع السوق وموقع الشركة.

وسوف تقوم الشركة أيضاً بنشر إعلانات صحفية حسب الاقتضاء دون الاخلال بالإفصاحات المطلوبة بموجب اللوائح المعمول بها.

تنفيذاً لقرارات مجلس الإدارة سوف تقوم الشركة في يوم التداول بوضع أمر الشراء بالعدد المحدد للأسهم حسب

الشريحة التي وافق عليها مجلس الإدارة مسبقاً ولن تكون الشركة ملزمة بشراء أسهم تزيد عن الشريحة التي وافق عليها مجلس الإدارة.

وسوف يتم إجراء التداولات وفقاً لقواعد السوق الخاصة بالتداول، وفي جميع الأحوال، لا يمكن للشركة شراء عدد من الأسهم أكثر من الشريحة التي تمت الموافقة عليها من قبل مجلس إدارة الشركة والمفصّل عنها في السوق.

2. المؤسسة المالية المكلفة:

قامت الشركة بإبرام عقد مع شركة "الدولية للأوراق المالية ذ.م.ع" وهي شركة وساطة مرخصة من قبل هيئة سوق المال وذلك لإدارة البرنامج وتنفيذ عمليات الشراء نيابة عن الشركة. وسوف يتم إجراء عمليات شراء الأسهم الخاصة بالبرنامج من خلال شركة الدولية للأوراق المالية ذ.م.ع بشكل حصري، ولا يحق لأي طرف آخر إصدار أوامر شراء فيما يخص البرنامج.

3. السعر والتداولات

يجب أن يكون سعر شراء الأسهم هو سعر السهم في السوق وقت شراء الأسهم، وسوف يتم إجراء التداولات وفقاً لقواعد السوق الخاصة بالتداول، كما سيتم تسوية التداولات ودفْع سعر الشراء وفقاً للممارسات المعتادة الخاصة بالسوق.

لا يسمح بإجراء أية عمليات تداول أو شراء خاصة بالبرنامج خارج السوق.

4. وضع الأسهم المعاد شراؤها

سوف يتم قيد الأسهم التي تم إعادة شراؤها من قبل الشركة بموجب البرنامج في دفاتر الشركة كأسهم خزينة.

ولن يتم احتساب الأسهم التي تم إعادة شراؤها من قبل الشركة بموجب البرنامج ضمن النصاب القانوني لحضور الجمعيات العمومية أو في التصويت أو توزيع الأرباح.

5. تخفيض رأس المال

في نهاية فترة التنفيذ، سيتم إلغاء جميع الأسهم التي تم إعادة شراؤها أو الأسهم التي لم يتم بيعها في السوق وسوف يتم تخفيض رأس مال الشركة وفقاً لذلك.

في حالة إلغاء الأسهم، يجب على مجلس إدارة الشركة بموجب التفويض الممنوح له من قبل الجمعية العمومية إصدار قرار بتخفيض رأس مال الشركة.

6. القيود المفروضة

- لا يجوز للشركات التابعة أن تكون طرفاً في عمليتي الشراء والبيع للأسهم الصادرة عن الشركة.

- لا يجوز أن يكون أي من أعضاء مجلس إدارة الشركة أو مديرها التنفيذيين، طرفاً في عمليتي الشراء والبيع للأسهم الصادرة عن الشركة.

- لا يجوز للشركة إصدار أي أسهم جديدة أو أدوات دين قابلة للتحويل إلى أسهم قبل إتمام عملية بيع الأسهم المشتراة أو إلغائها.

- يجب بيع الأسهم المشتراة في السوق خلال مدة لا تتجاوز سنتين من تاريخ آخر عملية شراء، وإلا اعتبرت الأسهم المشتراة ملغية ويتم تخفيض رأس المال وفقاً لذلك. أي استثناء من القيود المذكورة أعلاه يتطلب الحصول على الموافقات التنظيمية اللازمة قبل التنفيذ.

الأسئلة الشائعة بخصوص برنامج شراء الشركة لجزء من أسهمها

1. ماذا يعني إعادة شراء الشركة لجزء من أسهمها؟

تعني إعادة شراء الشركة لجزء من أسهمها أن الشركة العالمية القابضة ش.م.ع ("الشركة") سوف تقوم بشراء جزء من أسهمها المدرجة بسوق أبو ظبي للأوراق المالية ("السوق") وفقاً للبرنامج المفصّل عنه من قبل مجلس إدارة الشركة وذلك في ضوء موافقة الجمعية العمومية للشركة بتاريخ 16 مارس 2026 على برنامج شراء الشركة لجزء من أسهمها.

2. بأي سعر سوف تقوم الشركة بشراء جزء من أسهمها؟

سوف تقوم الشركة بتقسيم برنامج إعادة الشراء إلى شرائح طوال فترة التنفيذ، مع تحديد عدد الأسهم المزمع شراؤها لكل شريحة والإفصاح عن العدد المحدد للأسهم لكل شريحة، وفقاً لقواعد الإفصاح المعمول بها بالسوق، وسوف تقوم الشركة بشراء عدد الأسهم المحددة لكل شريحة بناء على سعر السهم في السوق وقت شراء الأسهم، وسيتم إجراء التداولات وفقاً لقواعد السوق الخاصة بالتداول. وفي جميع الأحوال، لا يسمح بإجراء أية عمليات تداول أو شراء خاصة بالبرنامج خارج السوق.

3. ماذا يجب على المساهم فعله حال رغبته في بيع أسهمه في الشركة خلال مدة البرنامج؟

في حال رغبة أي من مساهمي الشركة - باستثناء مجلس إدارة الشركة أو مديرها التنفيذيين وكذلك شركاتها التابعة - ببيع الأسهم الخاصة بهم بالشركة خلال مدة البرنامج، فإنه يتوجب عليهم تقديم أمر البيع بالطرق المتعارف عليها سواء عن طريق الوسيط الخاص بهم أو عبر التطبيقات الذكية الخاصة بالوسيط على أن يتضمن أمر البيع سعر وعدد الأسهم المراد بيعها.

4. هل يجوز للمساهم بيع جميع أسهمه للشركة أو جزء منها فقط خلال مدة البرنامج؟

يجوز للمساهم بيع جميع أو جزء من أسهمه حسب ما يقرره في أمر البيع الذي سوف يتم تقديمه، مع الأخذ بالاعتبار عدد الأسهم المقرر شراؤها من قبل الشركة في كل شريحة تفصّل عنها خلال فترة تنفيذ البرنامج.

5. متى يقوم المساهم الراغب في بيع أسهمه بالشركة بتقديم أمر البيع خلال مدة البرنامج؟

يتعين على كل مساهم متابعة إفصاحات الشركة الخاصة بقرارات مجلس الإدارة بالموافقة على إعادة الشراء والتي سوف يتم نشرها على موقع الشركة الإلكتروني وموقع السوق. وسوف تقوم الشركة بإصدار بيان صحفي بمجرد موافقة مجلس الإدارة على أي شريحة من برنامج إعادة شراء الأسهم، وذلك لتسهيل عملية البيع على المساهمين الراغبين بالبيع.

6. ما هو الجدول الزمني لتنفيذ برنامج إعادة شراء الأسهم؟

سوف يقرر مجلس إدارة الشركة عدد الأسهم المزمع شراؤها في كل شريحة على أساس شهري أو ربع سنوي، وسوف يتم تحديد تواريخ أوامر الشراء والتنفيذ في الإفصاح المتعلق بهذا القرار. وفي جميع الأحوال يكون مجمل الجدول الزمني لبرنامج إعادة شراء الأسهم هو عام واحد ابتداء من 30 مارس 2026 حتى 30 مارس 2027 مع إمكانية تمديد هذه المدة بشرط موافقة السوق.

7. ما هو الإطار الزمني المناسب لتقديم أمر البيع خلال فترة البرنامج؟

سوف يتم الإفصاح على موقع الشركة الإلكتروني والسوق بمجرد موافقة مجلس الإدارة على أي شريحة وسوف يتعين على كل مساهم حال رغبته في البيع تقديم أمر البيع الخاص به خلال جلسة التداول، وذلك في التواريخ المحددة لكل شريحة، وفي جميع الأحوال يحق للمساهم البيع في أي وقت خلال فترة البرنامج سواء للشركة أو أي مشتريين آخرين بالسوق.

8. هل جميع المساهمين مؤهلون للمشاركة في برنامج إعادة شراء الأسهم؟

نعم، البرنامج مفتوح لجميع المساهمين في الشركة. ويجوز لأي مساهم أن يقدم أمر بيع في حالة رغبته في بيع كل أسهمه أو جزء منها. ومع ذلك، لا يجوز لأعضاء مجلس إدارة الشركة أو مديرها التنفيذيين وكذلك شركاتها التابعة أن يكونوا طرفاً في عمليتي الشراء والبيع خلال مدة البرنامج.

9. من هو الوسيط المسئول عن برنامج إعادة شراء الأسهم؟

قامت الشركة بتعيين شركة "الدولية للأوراق المالية ذ.م.ع" لإدارة برنامج إعادة شراء الأسهم، وسوف تقوم أيضاً بتنفيذ عمليات الشراء الخاصة ببرنامج إعادة شراء الأسهم.

10. ماذا سوف يحدث للأسهم المعاد شراؤها؟

سوف تحتفظ الشركة بالأسهم المعاد شراؤها كأسهم خزينة، ويمكن إعادة بيعها في السوق خلال عامين من تاريخ آخر معاملة شراء. وفي حالة عدم بيعها، سوف يتم إلغاء الأسهم وسوف يصدر مجلس الإدارة قراراً بتخفيض رأس مال الشركة بمقدار عدد الأسهم الملغاة. وفي جميع الأحوال، لا يجوز للشركة إصدار أي أسهم أو أدوات دين جديدة قابلة للتحويل إلى أسهم قبل إتمام عملية بيع أو إلغاء الأسهم المعاد شراؤها.

لن يتم احتساب الأسهم المعاد شراؤها من ضمن النصاب القانوني في أي جمعية عمومية للشركة ولن يكون لها حق التصويت.



INTERNATIONAL HOLDING COMPANY P.J.S.C

SHARE BUYBACK PROGRAM

I- Background

On 13 February 2026, the Board of Directors of International Holding Company P.J.S.C (the "Company") approved a share buyback program of up to AED 5 billion ("Buyback Program" / "Program"). The Program will be executed over one year period with the intention to cancel the shares bought back through the Buyback Program or sell them back in accordance with the trading rules of the Abu Dhabi Securities Exchange ("ADX" / "Market") as the Board of Directors may decide.

The decision and opportunity of initiating the Buyback Program is driven by the Company's significant cash flow and strong balance sheets.

The Buyback Program will be carried out under the authority granted by the Company's general assembly meeting held on 16 March 2026, which approved the Buyback Program that could be extended up to a maximum of 10% of the Company's shares.

The Company's Board of Directors and the general assembly approved the Buyback Program in reliance on, and in compliance with Article 221 of the Federal Decree Law No. 32 of 2021 on Commercial Companies and the ADX Operational Rules issued by the ADX Board decision No. 4/2/2022 on 3rd March 2022.

II. Terms and Conditions of the Program

1. Execution of Buyback Program

The Buyback Program will be executed over a year from 30 March 2026 to 30 March 2027 ("Tenure") and will be divided into tranches throughout the Tenure. The Tenure may be extended subject to the approval of ADX.

The Board of Directors of the Company will authorize purchases in tranches on a monthly or quarterly basis as the Board of Directors may decide. The Board of Directors' decision to execute purchases under the Buyback Program will be disclosed, as per the disclosure rules, to the Market and on the Company's website with the exact number of shares of each tranche as approved by the Board.

The buyback transactions may be ceased, paused and continued at any time subject to compliance with applicable rules and regulations.

The purchases made will be disclosed on a regular basis as and when such purchases are completed. Such disclosures will be made to the ADX and on the Company's website. The Company will also issue press releases as appropriate without prejudice to the required disclosures under applicable regulations.

The Company, in implementation of the Board of Directors' decisions, will put on the trading day the required buy order with the specific number of shares as per the tranche approved by the Board of Directors. The Company has no obligation to buy shares in excess of the tranche approved by the Board of Directors.

Trades will be conducted in accordance with the market's trading rules. In all cases, the Company cannot buy more

shares than the relevant tranche as approved by the Board of Directors and disclosed on ADX.

2. Mandated Financial Institution

The Company entered into an agreement with International Securities LLC ("IS") as a licensed brokerage firm by Capital Market Authority (CMA) to manage the program and execute purchases on behalf of the Company. Purchases will be exclusively made through IS. No other party is authorized to make purchase orders under the Program.

3. Price and Trades

The price of purchase shall be the share price on the ADX at the time of purchase. Trades will be undertaken in accordance with the normal trading rules of the ADX. Trades will be settled and purchase price will be paid as per the normal practices of ADX.

Any trading or purchases under the Program are not allowed to take place off-market.

4. Status of the Bought-back Shares

All shares bought back by the Company under the program shall be accounted for as treasury shares.

The bought back shares shall not be counted in the quorum nor have voting rights at any general assembly of the Company. No dividend shall accrue in respect of the bought back shares.

5. Capital Decrease

At the end of the Tenure, all bought back shares or the remaining ones that have not been sold in the Market shall be cancelled and the Company's share Capital shall be reduced accordingly.

In the eventuality of cancellation of shares, the Board of Directors shall, under the authorization granted by the general assembly, pass a resolution to reduce the share capital.

6. Restrictions

- Subsidiaries may not be parties to the purchase and sale of bought-back shares of the Company;
- No member of the Company's board of directors or its executive management may be a party to the purchase and sale of bought-back shares;
- The Company may not issue any new shares or debt instruments convertible into shares before the completion of the sale or cancellation of the bought-back shares; and
- The bought-back shares must be resold in the ADX within two years from the date of the last purchase transaction. Otherwise, the bought-back shares must be cancelled, and the share capital be reduced. Any exception to the above-mentioned restrictions requires obtaining the necessary regulatory approvals prior to implementation.

FREQUENTLY ASKED QUESTIONS PERTAINING TO THE SHARES BUYBACK PROGRAM

1. What does the buyback of some of the Company's shares mean?

The Company's buyback of some of its shares means that International Holding Company PJSC (the "Company") will buy back some of its shares listed on the Abu Dhabi Securities Exchange ("ADX") pursuant to the share buyback program that has been disclosed by the Company's Board of Directors and approved by the Company's General Assembly convened on 16 March 2026.

2. At which price will the Company buyback some of its shares?

The Company will divide the share buyback program into tranches throughout the program's implementation period. Each tranche will include a specific number of shares that are proposed to be bought by the Company, which will be duly disclosed in accordance with the applicable disclosure rules at ADX. The Company will buy back the specific number of shares in the relevant tranche based on the shares' market price at the time of purchase, and each of the trades will be conducted in accordance with the market's trading rules. Trades will be conducted in accordance with ordinary market practices. In all cases, no trading or purchase transactions related to the program will be permitted outside the market.

3. What should a shareholder do if he wishes to sell his shares in the Company during the term of the program?

If any of the Company's shareholders (with the exception of the Company's members of the Board of Directors, executive management, or its subsidiaries) wish to sell their shares in the Company during the term of the program, they must submit a sale order through their broker or through any of the broker's electronic means, provided that the sale order includes the price and number of shares to be sold.

4. Is it permissible for the shareholder to sell all of his shares to the Company during the term of the program?

Yes, the shareholder may sell all or part of his shares, which shall be specified in the submitted sale order, taking into consideration the number of shares to be purchased by the Company in each tranche disclosed during the program's implementation period.

5. When does a shareholder wishing to sell his shares in the Company submit a sell order during the term of the program?

Each shareholder will need to follow the Company's disclosure on its website and ADX in relation to the Board of Director's approval of the share buyback. Moreover, to facilitate the sale process for shareholders, the Company will make a press release once the Board of Directors approves any tranche of the share buyback.

6. What is the timetable for execution of the share buyback program?

The Company's Board of Directors will decide the number of shares to be purchased in each tranche on a monthly or quarterly basis. The disclosure relating to such a decision will specify the exact date on which the "buy" orders are expected and the date of execution. In all cases, the overall timetable for the share buyback program is one year, from 30 March 2026 to 30 March 2027. There may be a possibility of an extension. However, such extensions may be subject to the approval of ADX.

7. What is the timeframe to put a "sell" order during the term of the program?

A disclosure will be made once the Board of Directors approves any tranche. Each selling shareholder will need to arrange for the "sell" order to be placed during the trading session on the dates specified for each tranche. In all cases, the shareholder has the right to sell at any time during the term of the program, whether to the Company or any other buyers in the market.

8. Are all shareholders eligible to participate in the share buyback program?

Yes, the program is open to all shareholders of the Company. Any shareholder may put in a "sell" order if he wishes to sell all or part of his shares. However, the Company's members of its Board of Directors or executive management, as well as its subsidiaries, may not participate in the purchase and sale during the term of the program.

9. Who is the broker in charge of the buyback program?

The Company engaged "International Securities LLC" to run and manage the share buyback program and they will manage the execution of share buyback transactions.

10. What will happen to the shares bought back by the Company?

The bought-back shares will be maintained by the Company as treasury shares and may be sold back in the market within two years from the date of the last purchase transaction. If not sold, the shares will be cancelled, and the Board of Directors will pass a resolution to reduce the Company's share capital to the extent of the shares cancelled. In all cases, the Company may not issue any new shares or debt instruments convertible into shares before the completion of the sale or cancellation of the bought-back shares.

The bought-back shares will not be counted in the quorum in any general assembly and will not have a vote either.